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Pan
Bartłomiej Dyba - Bojarski
Radny Rady Miejskiej w Łodzi

W odpowiedzi na Pańską interpelację złożoną w dniu 18 stycznia 2022 r., 
dotyczącą pielęgnacji oddziału 12g, uprzejmie informuję, iż zabiegi polegające na 
pielęgnacji gleby na wskazanym terenie wykonywane były w 2020 r. Ponadto 
informuję, że odrosty po poprzednim zabiegu miały za zadanie stymulować wzrost 
młodych drzewek.  Odrosty nie usunięte na zimę, wspomagają ochronę wrażliwych na 
mróz dębów przed przymrozkami i częściowo zgryzaniem przez zwierzynę. Kolejne 
zabiegi pielęgnacyjne planowane są w roku bieżącym, jednak nie wcześniej niż po 
pojawieniu się pełnego ulistnienia.

Adam PUSTELNIK

Do wiadomości:

1.Pan Marcin Gołaszewski, Przewodniczący Rady Miejskiej w Łodzi
2.Wydział Organizacyjno-Administracyjny w Departamencie Obsługi i Administracji UMŁ
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